

Mastering International Arbitration Series

The Chinese Arbitration Association, Taipei (CAA) is excited to announce the return of the "Mastering International Arbitration Series." Join us on April 17, 2024, for a compelling session led by Prof. Renato Nazzini from King's College London, focusing on enhancing the efficiency of resolving construction disputes.

Construction disputes, known for their complexity, extensive documentary evidence, technical nature,



Prof. Renato Nazzini

and often involving multiple parties, can lead to expensive and prolonged legal battles. This session aims to explore strategies for streamlining arbitration proceedings to save both time and expenses. Prof. Nazzini will offer insights into procedural and case management strategies that can be employed by the parties and the arbitral tribunal to handle construction disputes more effectively. The goal is to prevent arbitration where possible and, when necessary, to ensure that the proceedings—including submissions, evidence, and decision-making—is conducted in a manner that is both efficient and cost-effective.

Prof. Nazzini brings a wealth of experience as an arbitrator and counsel in international arbitration. With dual qualifications as an English Solicitor and Italian Advocate, his professional journey spans Europe, Africa, Asia, and America. He is an active member of the ICC Arbitration and ADR Commission in Italy, the ICC Task Force on Dealing with Corruption Issues in International Arbitration, and a Fellow of the Chartered Institute of Arbitrators.

The session will be moderated by Prof. Chien-Chung Lin from the School of Law at National Yang Ming Chiao Tung University. For more details and to register, please refer to the registration Barcode or the link provided on our website.

Event Details

The Efficient Resolution of Construction Disputes: An

International Arbitrator's Perspective

Date: April 17, 2024 Time: 14:30-16:30

Venue: CAA Taipei Main Office (Floor 14, 376 Renai Road, Section

4, Taipei, Taiwan 106)

Fee: 500 NTD (CAA Members and arbitrators may join for free)



Registration



Mastering International Arbitration Series

中華民國仲裁協會再度推出「精通國際仲裁系列講座」,本次榮幸邀請到倫敦國王學院 Renato Nazzini教授於2024年4月17日講授如何有效促進工程爭議的快速解決。

工程爭議經常涉及大量的技術文件作爲書面 證據,也可能包含多個當事人,使得其本質相當 複雜、爭議解決過程耗時且費用可觀。透過精簡 的程序安排,則能有效節省當事人的時間與金錢



Renato Nazzini教授

成本。本講座將針對爭議解決與案件管理技巧提供介紹,期能提供當事人及仲裁人 做爲程序中的參考與指引;以避免爭議擴大爲原則,但若必須交付仲裁,則透過程 序設計確保用最有效率的方式完成書狀交換、證據(包括證人)調查、及仲裁庭裁決 ,使爭議解決成本降至最低。

Nazzini教授同時具有英國及義大利律師資格,是一名資歷豐富的仲裁人及律師,擅長國際爭端解決,經歷的仲裁案件跨足歐洲、非洲、亞洲及美洲。Nazzini教授同時是國際商會(ICC)仲裁及ADR委員會成員、ICC國際仲裁內貪腐問題工作小組成員、以及英國特許仲裁學會資深會員。

此次講座並邀請到國立陽明交通大學科技法律學院林建中教授擔任主持,更多關於講座內容,請參考以下資訊及報名連結。

活動細節

迅速解決工程爭議:國際仲裁人的經驗談

(全程英語進行)

日期:2024年4月17日

時間:14:30-16:30

地點:中華民國仲裁協會(台北市仁愛路四段三七六號十四樓)

費用:500元(本會會員及仲裁人免費參加)



報名表單